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Styrlelsens framställning och förslag till åtgärder verksamhetsåret 2017

Styrelsen har konstaterat att vägbelysningen har varierande standard och kvalitet. Styrelsen har låtit 
inspektera samtliga ljuspunkters kvalitet och funktion varvid kan konstateras att en omfattande 
modernisering måste genomföras. 

Enligt styrelsens uppfattning är belysningen längs Näverängsvägen av störst behov att åtgärdas. 
Därför har styrelsen infordrat två stycken offerter för en modernisering. Offerterna är samstämmiga 
och visar på en kostnad per ljuspunkt om 5 000 – 6 000:- exkl moms. Näverängsvägen har 25 
ljuspunkter vilket innebär att kostnaden för projektet uppgår till ca 190 000:- inkl moms.
Med hänvisning till pågående detaljplanearbete och kommande va-utbyggnad har styrelsen beslutat 
att tillsvidare inte genomföra behövlig uppgradering av Näverängsvägens belysning. 

Styrelsen är dock medveten om att en uppgradering av vägbelysningen måste genomföras. En sådan 
måste av ekonomiska och tekniska skäl genomföras under en följd av år men att det är lämpligt att  
den påbörjas under 2017.

Styrelsen förelsår därför föreningsstämman besluta uppdra till styrelsen

att påbörja en flerårig modernisering av föreningens vägbelysning genom att årligen och 
områdesvis byta ut ca 25 ljuspunkter 

att  prioritera  vilken ordning uppgraderingen skall ske

att för 2017 avsätta 200 tkr för ändamålet

att finansiering sker genom ianspråktagande av reservfond och tidigare års överskott

att årligen återkomma till freningsstämman med förslag till finansiering av den fortsatta 
moderniseringen
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